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فوتبال ایران

رحمتی: فوتبال 
کثیف را دوست 

ندارم
مهدی رحمتی سرمربی آلومینیوم 
اراک که تیمش را برای بازی با 
پرسپولیس آماده کرده، در مورد 
ین بازی مهم می گوید: »در  ا
برتر  لیگ  برهه  ین  حساس تر
هستیم. همه بازی ها سخت و 
نزدیک به هم است. در این برهه 
زمانی 4 بازی حساس در لیگ و 
یک بازی حساس در جام حذفی 
داریم. امروز با تیمی بازی داریم که 
کادر فنی و بازیکنان خیلی خوبی در 
سطح ملی دارد. ولی آلومینیوم هم 
نشان داده در بازی های بزرگ خوب 
کار می کند. تمام تلاش مان را به کار 
می گیریم که یک فوتبال زیبا را به 
نمایش بگذاریم. با توکل به خدا و 
همت بچه ها، ان شاءالله از زمین 
سربلند بیرون بیاییم.« سرمربی 
آلومینیوم اراک در مورد تقابل با 
پرسپولیس یحیی گل محمدی، 
ادامه می دهد: »من از بچگی در 
مدرسه شاگرد یحیی گل محمدی 
بودم. افتخار این را داشتم که در 
تیم پدیده شاگرد او باشم. از این 
ریم. تنها  لحاظ حساسیتی ندا
نگرانی من و هر مربی دیگری 
که اگر امروز با تیم پرسپولیس 
بازی داشت، اتفاقات بازی قبل 
پرسپولیس و مسائل داوری آن 
بازی است. هر مربی دیگری هم 
جای من نشسته بود این نگرانی 
را داشت. در سه، چهار بازی 
گذشته به اندازه کافی از داوری 
ضرر دیده ام. بازی با فولاد یک 
گل صددرصد آفساید بود، بازی 
با هوادار توپی که یک متر و نیم 
بیرون 18 قدم خطا شده بود و برای 
حریف پنالتی گرفتند.« سرمربی 
آلومینیوم اراک در مورد اینکه آیا در 
بازی امروز دفاع اتوبوسی خواهد 
داشت و چقدر نمایش خوب 
آلومینیوم برایش دغدغه است، 
می گوید: »از روزی که به آلومینیوم 
آمدم سعی کردم فوتبال خوب و 
تماشاگرپسندی داشته باشیم. 
واقعاً متوجه این الفاظ اتوبوسی و 
دیوار و... نمی شوم. زمانی هست 
که در بازی شرایطی پیش می آید 
و شما مجبور به دفاع کردن 
می شوید. آن هم یک استراتژی 
در بازی است ولی من فوتبال 
کثیف دوست ندارم. اینکه بازیکنم 
زمین بیفتد و وقت تلف کند و... 
اصلاً به این چیزها علاقه ندارم. 
دوست دارم فوتبال خوبی ارائه 
بدهم. از پرسپولیس و گل محمدی 
شناخت کاملی دارم. می دانم او 
هم علاقه زیادی به فوتبال بازی 
کردن دارد. ما هم سعی می کنیم 
فوتبال بازی کنیم ولی باید توان 
تیم ها را هم ببینید.« رحمتی در 
رابطه با اینکه آجورلو اعلام کرد 
با او برای سرمربیگری استقلال 
صحبت کرده و آیا دلیل خاصی 
داشته که این پیشنهاد را قبول 
نکرده، توضیح می دهد: »او واقعاً 
لطف دارد که این بحث را مطرح 
کرده ولی من هم در مربیگری برای 
خودم اهدافی دارم. دوست ندارم 
خیلی بی دلیل و بی منطق و بدون 
گاهی تصمیم بگیرم.  مشورت و آ
دوست دارم پس از سال ها فعالیت 
در این زمینه و اثبات خودم، به 

تیم های بالاتر فکر کنم.«

حمید مطهری:

بازی نساجی و ملوان دربی شمال کشور نیست

حمید مطهری سرمربی نساجی مازندران درباره بازی با ملوان می گوید: »این 
بازی دربی شمال نیست بلکه بازی دو نماینده فوتبال شمال کشور است که 
همیشه رابطه خوبی با یکدیگر داشته اند. هواداران نساجی در قائمشهر، 
ملوان را تشویق کرده اند و بالعکس. بنابراین یک رقابت 90 دقیقه ای داریم. 
این همه جنگ، جدال و درگیری و حاشیه قشنگ نیست. داوران هم مثل 
ما مربیان و شاید هم بیشتر نیاز به آرامش دارند تا راحت تر سوت بزنند.«

احمدرضا زنده روح:

آخر فصل سربازی ام تمام می شود

احمدرضا زنده روح که دو فصل قبل، در ترکیب گل گهر به میدان می رفت، 
در پایان لیگ بیستم قرارداد خود را با این باشگاه تمدید کرد اما چند روز 
بعد، دفترچه اعزام به خدمت او صادر شد تا راهی فجرسپاسی شود. او که 
حالا در لیگ دسته اول توپ می زند می گوید: »ان شاءالله آخر فصل، دوران 
سربازی ام به پایان می رسد. تمام تلاش من و بچه ها این است بتوانیم یک 
اتفاق خوب را در پایان فصل رقم بزنیم تا سهمی در این شادی داشته باشیم.«

تراکتور

تکذیب خبر »آس«

نشریه »آس« اسپانیا از علاقه مندی فدراسیون فوتبال کشورمان به جذب پاکو 
خمس سرمربی تراکتور خبر داد. سایت »توتو مرکاتو« ایتالیا در بازتاب علاقه مندی 
فدراسیون فوتبال به سرمربی تراکتور لقب جالبی به سرمربی اسپانیایی داد و او را 
جادوگر نامید. این رسانه ایتالیایی، نوشت: »خمس در ایران با تراکتور جادو کرد. 
عملکرد سحرآمیز خمس در ایران باعث شده تا این مربی گزینه هدایت تیم ملی 
ایران شود.« البته باشگاه تراکتور بعد از خبر نشریه مادریدی آن را تکذیب کرد.

ادسون تاوارس 
سرمربی برزیلی 

صنعت نفت آبادان 
قبل از بازی هایش 

با سرمربی تیم های 
حریف دست 

نمی دهد. عده ای 
این مساله را یک 
خرافه می دانند و 

فکر می کنند تاوارس 
معتقد است اگر 

دست بدهد تیمش 
می بازد اما خود 

این سرمربی برزیلی 
می گوید دلیلی ندارد 

قبل از بازی ها برای 
تیم حریف آرزوی 

موفقیت کند:
»چرا برای تیم حریف 
باید آرزوی موفقیت 

کنم. این کار برای 
آدم های دو رو است 
و من دو رو نیستم. 

من صادق هستم 
و این بی احترامی 

نیست. به همه 
مربیان به عنوان یک 

انسان و حرفه ای 
احترام می گذارم.«

 zمصاحبه

همانطور که می دانید شرایط تیم 
صنعت نفت آبادان در جدول خوب 

نبود، اما قبول کردید به عنوان 
سرمربی اینجا شوید. به نظرتان 

ریسک بزرگی نکردید؟
 من در برزیل و در باشگاه سابقم یعنی 
جایی که فوتبال بازی می کردم، یکی 
ازدوستان نزدیکم نام مرا به هیأت 
مدیره باشگاه فرستاد. کمی زمان برد 
تا فکرهایم را بکنم و تصمیم بگیرم. 
در دوران حرفه ای ام قبلاً با چالش های 
زیادی روبه رو بودم. این بار هم تقریباً 
75 درصد باشگاه در شرایط سختی 
قرارداشت و تصمیم سختی بود اما خدا 
را شکر ما خیلی سخت کار می کنیم و 

نتیجه نهایی مثبت بود.
نگران نیستید صنعت نفت آبادان 

به دسته پایین تر سقوط کند؟
ما نگران یک سری اتفاقات فوتبالی 
هستیم اما من به بازیکنان مان اطمینان 
دارم. پس برای رسیدن به اهداف مان 

تلاش می کنیم. 
حتما در مورد آبادان شنیدید که 

به آنجا برزیل ایران می گویند. 
به عنوان یک برزیلی، چه نظری در 
مورد استعدادهای فوتبال آبادانی 

دارید و اینکه به آبادان، برزیل ایران 
می گویند چه حسی دارید؟ 

در آبادان بازیکنان جوان و استعدادهای 
خوب زیادی داریم که ما باید مراقب 
آینده آنها باشیم و حواس مان به زمان 
باشد. زمان مناسب برای بازی دادن و 

بها دادن به آنها. 
در مورد نامگذاری آبادان به عنوان 

برزیل ایران نگفتید...
ً برای من تعجب آور نبود چون  واقعا
احساس می کنم سال ها پیش اینجا 
بوده ام و الان هم احساس می کنم در 
برزیل هستم. مردم بسیار خوبی اینجا 
هستند که به آنها احساس راحتی دارم، 
مثل هموطنانم. چیز مهمی که وجود 
دارد و باید به آن اشاره کنم این است 
که مردم آبادان بسیار خونگرم و مهربان 
ومیهمان نواز هستند و از حضور در اینجا 
و کار برای آنها احساس خوبی دارم و 
امیدوارم بتوانیم با مجموعه تیم باعث 

خوشحالی هواداران شویم.
در چند بازی که شما هدایت 

صنعت نفت را به عهده گرفتید 
تغییر کیفیت در تیم احساس 

می شود و تیم خیلی بهتر از قبل 
بازی می کند...

 من اینجا آمده ام که تغییر ایجاد کنم 
و اگر قرار بود همه چیز مثل سابق 
ادامه پیدا کند نیازی به حضور من 
نبود، طبیعی است کاری می کنم که در 
تیم محسوس باشد ولی خب افزایش 
کیفیت بازی ها تا زمانی که به نتایج 
لی  خوب منجر نشود باعث خوشحا

من نخواهد شد. من اهل بهانه جویی 
نیستم ولی خب اشتباهات داوری برای 
ما در این مدت خیلی زیاد بوده و باعث 
شده به تیم استرس منتقل شود و این 
چیز خوبی نیست که امیدوارم در ادامه 

شرایط طور دیگری باشد.
به نظر می رسد مهم ترین اشتباه 
داوری که خیلی ناراحت تان کرد 

در بازی مقابل استقلال بود که در 
دقیقه 86 یک پنالتی باعث شد 

بازنده شوید.
بله ما آمده بودیم در آن بازی نتیجه 
ه  یگا و جا اسم  به  ری  کا و  بگیریم 
حریف هم نداشتیم و فکر می کنم در 
عملکردمان این را نشان دادیم که 
چقدر تیم خوبی هستیم ولی خب در 
این بازی  هم عملکرد داور روی نتیجه 
بازی تأثیرگذار بود. یک پنالتی در دقیقه 
8۶ نتیجه بازی را رقم زد در حالی که 
می توانست پنالتی نباشد و از سوی دیگر 
پنالتی ما گرفته نشد و به دنبال آن اخراج 
مهدی قایدی هم رقم نخورد تا داور در 

نتیجه این بازی تأثیرگذار باشد.
قبل از آن بازی، در مورد احتمال 

قهرمانی صنعت نفت آبادان 
صحبت کردید که برای همه عجیب 

بود. این صحبت شوخی بود؟
من گفتم هر مربی دوست دارد تیمش 
قهرمان شود پس من آرزو دارم قهرمان 
شوم. این معنی اش دادن قول قهرمانی 
ینکه بگویم  صنعت نفت نیست یا ا

پیش بینی می کنم تیم ما قهرمان 
شود. من در صحبتی که با شما 

داشتم گفتم که پیش بینی کردن 
را دوست ندارم و قبلاً هم در 
صحبت با خبرنگاران گفته بودم 
ه  شتبا ا من  ی  صحبت ها ما  ا
منعکس شده بود. من شرایط 
را بخوبی می دانم و هیچ توهمی 
در این رابطه ندارم و اینکه هرگز 
به طرفداران صنعت نفت دروغ 

نمی گویم.
با توجه به اینکه تجربه 

حضور در باشگاه سپاهان 
را داشتید، چه تفاوت هایی 
بین این تیم و صنعت نفت 
آبادان به لحاظ امکانات، 

هواداران، جو و... می بینید؟
مقایسه کردن این 2 باشگاه با هم 
آسان نیست. سپاهان در زمان 
قای ساکت بسیار خوب اداره  آ

می شد و مشکلی در زیرساخت های 
تمرینی و بازی وجود نداشت. در 

صنعت نفت نحوه اداره متفاوت است 
و بودجه هم کنترل می شود. در مورد 
محیط هم باید بگویم مردم اینجا خوب 
و مهربان هستند اما در مورد بازی ها و 
هواداران نمی توانم مقایسه ای انجام 
بدهم چون تا الان هیچ هواداری به 
ورزشگاه نیامد و من با آنها روبه رو نشدم.
البته این هفته صنعت نفت آبادان 

در حضور هوادارانش میزبان 
هوادار تهران است. این بازی را 

چطور پیش بینی می کنید؟
نمی توانم نتیجه را پیش بینی کنم و 
این کار را دوست ندارم اما تمام تلاش 
خود را می کنیم که بهترین عملکرد را 

داشته باشیم.
با توجه به اینکه هواداران از شما 
انتظار بالایی دارند، می توانید به 

آنها قول ماندن صنعت نفت آبادان 
در لیگ برتر را بدهید؟

باید بگویم هنوز 13 بازی دیگر باقی 
مانده و خیلی چیزها تغییر خواهد کرد.

به نظر می رسد تا الان شناخت 
خوبی نسبت به تیم های 

حاضر در لیگ 
برتر پیدا کردید. 

با توجه به این 
مسأله، فکر می کنید 

کدام تیم شانس 
رسیدن به قهرمانی 

را دارد؟
لیس،  پرسپو نظر من  به 

گل گهر و سپاهان در سطح 
خوبی برای قهرمانی هستند 

بل  قا ل  تبا فو ما  ا
پیش بینی 

نیست و همیشه غافلگیرکننده است.
کمی هم به مسابقات جام جهانی 
قطر بپردازیم و عملکرد تیم ملی 

برزیل در این رقابت ها. به نظر 
می رسد انتظار از برزیل در این 

مسابقات بیشتر بود و حتی خیلی ها 
انتظار داشتند قهرمان شود اما این 

اتفاق نیفتاد و برزیل درنخستین 
بازی اش هم شکست سختی خورد. 
در مقابل رقیب شما یعنی آرژانتین 
عالی  کار کرد و توانست به قهرمانی 

برسد. بازخورد این اتفاق 
داخل برزیل در مورد 
این شکست چه 

بود؟
ری  بسیا لبته  ا
از مربیــــــــــان و 
کارشناســـــــان 
فوتبـــــــــــــــــــــال 
می دانستنــــــــد 
برزیل در جــــــــام 
جهــــــــــــــــــــانی 2022 
از گروهش صعــــــــــود 
نمی کند. چرا؟ چــــون 
این تیـــــــــم 

واقعاً تیم ملی برزیل با بهترین بازیکنان 
نبود. تیمی بود که توسط یک نفر با 
دوستانش انتخاب شده بود. در چنین 
شرایطی هم کاملاً مشخص است تیم 
نمی تواند عملکرد خوبی داشته باشد و 

صعود نمی کند.
عملکرد تیم ملی ایران در جام 

جهانی را چطور ارزیابی می کنید؟
ر  د بی  عملکرد خو ن  یرا ا ملی  تیم 
مسابقات داشت. یعنی تیم شما مدت 
طولانی است که در شرایط خوبی قرار 
گرفته است و سطح بالایی از خودش 

نشان می دهد. 
ایران در این دوره یک فوتبال 

موضعی بازی کرد، نکته آن 
چیست؟

اینکه بازیکنان ایران سرشار از توانایی 
هستند اما همچنان نیاز به تاکتیک 

بیشتری دارند.
این روزها بحث انتخاب سرمربی 

تیم ملی ایران مطرح است. تا 
مدتی بحث ماندن و رفتن کارلوس 

کی روش بود اما حالا صحبت از 
گزینه های دیگر است. پیشنهاد 

شما برای ما چیست؟
قبل از هر چیز بهتر است بگویم کارلوس 
کی روش کار فوق العاده ای در سال های 
حضورش در فوتبال ایران انجام داده 
و اقدامات مثبت او در این دوره 
ر  د ن  یرا ا نیست.  رشدنی  نکا ا
دوره های مختلف مربیان اروپایی 
را به کارگرفته و به جز کی روش 
می توان گفت بهترین عملکرد 
را برانکو داشته است. در حال 
گر بخواهم گزینه  حاضر ا
مناسب ایرانی معرفی کنم 
پیشنهادم امیر قلعه نویی 
است، هم تجربه کافی و 
رد  هم شناخت کافی دا
و به نظرم می تواند تیم 
ملی ایران را به موفقیت 

برساند.
به عنوان آخرین سؤال، 

می خواهم در مورد 
رفتاری که از نظر خیلی ها 

عجیب است بپرسم. 
شنیدم شما قبل 

از شروع مسابقه 
هیچ وقت با سرمربی 

تیم رقیب دست 
نمی دهید. درست 

است و چرا؟
تیم  ی  ا بر ا  چر
حریف باید آرزوی 
موفقیت کنم. این 
ر برای آدم های  کا
دو رو است و من 
دو رو نیستم. من 
صادق هستم و این 
بی احترامی نیست. 
ن  بیا مر همه  به 
به عنوان یک انسان و 
حرفه ای احترام می گذارم.

 صنعت نفت 13 بازی دیگر دارد و خیلی چیزها تغییر خواهد کرد

 تاوارس: دلیلی نمی بینم با مربی حریف دست بدهم!
صنعت نفــت آبــادان مثــل همیشــه فصــل را پــر فــراز و نشــیب شــروع کــرد. ایــن تیــم بــا ســرمربیگری رضا پرکاس پا به مســابقات گذاشــت اما بعــد از 5 هفته، اخراج شــد تا فیــروز کریمی جایــش را بگیرد. کریمــی در مدت 
زمــان حضــورش در آبــادان، تنهــا یــک امتیــاز بــه دســت آورد و در بقیــه بازی هــا بازنده بود. همین مســأله هم باعث شــد مســئولان باشــگاه صنعت نفــت آبادان باز هم دســت به تغییر بزنند امــا آنها این بار بــه جای مربیان 
ایرانــی بــه ســراغ یــک برزیلــی باتجربــه رفتنــد تــا بلکــه بتوانــد تیــم را از بحــران خــارج کند. ادســون تاوارس گزینــه صنعت نفت آبادان بــود که خیلی زود هم به توافق رســیدند تــا به ایران بیاید و کار را شــروع کنــد. تاوارس تا 
الان توانســت تغییرات خوبی در تیم ایجاد کند و کیفیت بازی های صنعت نفت آبادان را بالا ببرد. این ســرمربی برزیلی که ســابقه حضور در ســپاهان را هم دارد، می گوید در آبادان احســاس راحتی دارد و حس می کند 

در کشــور خــودش اســت. ادســون تــاوارس در مصاحبــه اختصاصــی بــا ایــران ورزشــی در مورد مســائل مختلف از جمله بازگشــت به ایران، حضــور در صنعت نفت آبادان، جــام جهانی قطر و... صحبت هــای جالبی دارد.

 zسؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار


